
12. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE MOKRÝ LOM 

 
Termín konání: úterý 16. dubna 2024 od 19:00 hod. v místnosti obecního úřadu. 

 
Přítomni: Brůžek Miroslav, Dychtl Petr, Ehrlich Martin, Kursa Jaroslav, Šnorková Markéta, Vaclík 

Václav, Zvoníčková Denisa 
Dále přítomni: M. Vaclíková, J. Hlach 
  

Program jednání: 
1. Zahájení 
2. Rozpočtová opatření 
3. Žádost o pokračování podpory – Linka bezpečí, Běh pro úsměv v Římově 
4. Obecní hřiště 
5. Informace z výborů 
6. Informace z obecního úřadu 

 
1. Zasedání Zastupitelstva obce Mokrý Lom (dále zastupitelstvo) bylo zahájeno v 19:00 hodin 

starostou obce Martinem Ehrlichem („dále jako „předsedající“). Předsedající konstatoval, že 
zasedání bylo řádně svoláno v souladu s jednacím řádem. Předsedající dále z prezenční listiny 
přítomných členů ZO (viz příloha č. 1) konstatoval, že přítomno je 7 členů ZO, takže 
zastupitelstvo je usnášeníschopné. Ke zveřejněnému zápisu z minulého jednání nikdo 
nevznesl výhrady. 

Předsedající určil zapisovatelem M. Brůžka a ověřovateli zápisu D. Zvoníčkovou a P. Dychtla, 
kteří tuto funkci přijali. 

Předsedající vyzval ke schválení programu podle návrhu, který byl vyvěšen na úřední desce, 
pokud někdo ze zastupitelů nemá bod k doplnění. 

Návrh usnesení 2024-12/1: Zastupitelstvo schvaluje program jednání podle návrhu zveřejněného na 
úřední desce. Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0. Usnesení bylo přijato. 

 

2. Předsedající seznámil ZO s rozpočtovým opatřením č. 1/2024, 2/2024, 3/2024 (příloha č. 2), 
které je zveřejněno i na webových stránkách obce. K tomuto bodu jednání nikdo 
z přítomných nevznesl žádné další stanovisko ani výhrady.  

 
Návrh usnesení 2024-12/2: Zastupitelstvo bere na vědomí schválené rozpočtové opatření č. 1/2024, 

2/2024, 3/2024. Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0. Usnesení bylo přijato. 

 

3. Předsedající předložil ZO žádost o příspěvek pro Linku bezpečí ve výši 2 000 Kč (příloha č. 3). 
Předsedající informoval ZO, že touto formovou přispíváme na Linku bezpečí tradičně již řadu 
let. Dále předložil žádost o příspěvek na charitativní akci Římovský běh pro úsměv, která 
proběhne pod záštitou Obce Římov a kde naše obec již přispívala na minulé ročníky částkou 
5 000 Kč. K tomuto bodu jednání nikdo z přítomných nevznesl žádné další stanovisko ani 
výhrady. 

 
Návrh usnesení 2024-12/3: Zastupitelstvo schvaluje dar 2 000 Kč pro Linku bezpečí. Zastupitelstvo 

schvaluje dar 5 000 Kč pro Římovský běh pro úsměv. Zastupitelstvo pověřuje starostu 
podpisem darovacích smluv na tyto dary. Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 Zdrželi se 1. 
Usnesení bylo přijato. 



4. Předsedající seznámil ZO s výsledkem ankety k rekonstrukci obecního hřiště. Ze 30 odpovědí 
14 bylo kladných – chybí mi v obci hřiště pro větší děti. Co se týká účelu, konkrétní odpovědi 
byly 6x fotbal, 3x víceúčelové hřiště, 2x tenis, 1x volejbal, 1x badminton. Jmenovitě se účasti 
na brigádě přihlásilo 5 lidí. 

Místostarosta popsal zejména prostorové dispozice hřiště, dále pak vybavení, kterým již obec 
disponuje. Vzhledem k rozloze a vybavení se jako optimální jeví využití místa pro zjednodušený 
fotbal, nohejbal, případně košíková hraná na jednu branku, volejbal apod. Prostor a umístění 
plochy neumožňuje vytvoření standardizovaného hřiště, ale lze jej velmi dobře využít k řadě 
amatérských sportovních aktivit na malé vsi. Další postup už místostarosta konzultoval s J. 
Zemanem, který se k aktivní účasti na rekultivaci hřiště jmenovitě přihlásil. Dále se spojí se 
všemi, kteří jmenovitě přislíbili pomoc s obnovou hřiště a dohodne termín brigády na hřišti i 
detaily vybavení. Cílem je hřiště vyčistit, případně doplnit prosívka, osadit boční sítě, natřít 
sloupky, pořídit vybavení, případně zázemí (např. lavičku). Do akce zapojíme děti, pomohou 
s úklidem. 

K tomuto bodu jednání nikdo z přítomných nevznesl žádné další stanovisko ani výhrady. 

 
Návrh usnesení 2024-12/4: Zastupitelstvo schvaluje rekultivaci sportovního hřiště v obci a pořízení 

základního vybavení pro sport. Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0. Usnesení bylo 
přijato. 

 

5. Předsedající požádal předsedy jednotlivých výborů o zprávu o proběhlé či plánované činnosti 
jednotlivých výborů.  

- Finanční výbor plánuje zasedání na přelom dubna / května 2024. 

- Kontrolní výbor: Další schůze kontrolního výboru je plánována na 7.5.2024. 

- Kulturní výbor: 30.4.2024 bude stavěn Máj, dále bude na programu opékání špekáčků, 
něco k pití, a hlavně společné posezení. Předsedkyně výboru připraví plakát, občané 
budou o akci informováni. 

- Audit KÚ je plánován na konec května. 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné další stanovisko sděleno nebylo.  

 
Návrh usnesení 2024-12/5: Zastupitelstvo bere na vědomí zprávu o činnosti výborů. Výsledek 

hlasování: Pro 7 Proti 0 Zdrželi se 0. Usnesení bylo přijato. 

 

6. Vedení obce informovalo: 

 

- 12. 5. bude tradiční besídka ke Svátku matek 

- 7.a 8.6. proběhnou volby do Evropského parlamentu 

- V rámci řešení agendy BRO - nakládání s biologicky rozložitelným odpadem – byl u 
sběrného dvora přistaven kontejner na biologický odpad 

- Do vybudovaného přístřešku byly pořízeny skladné pivní stoly / sety 

- Na květen bude přizván do obce kominík 



- Bude realizován zdravotní řez lípy a kaštanu v M. Lomu a také lípy v Polžově. Lípa a 
kaštan v ML budou na doporučení odborníka stabilizovány bezpečnostní vazbou -  
nylonovým popruhem pro omezení možnosti rozlomení v silném větru 

- Bude instalováno nové osvětlení přístřešku OÚ + osvětlení prostoru bývalého sběrného 
dvora 

- Je plánována rekultivace prostoru u přístřešku (vytrhání betonů, nový povrch) 

- Bude vyměněna lampa VO u Michalů. I po opravě bliká. Osadíme LED. 

- Byla vyčištěna a opravena funkčnost ČOV – vyčištění přívodního řádu, nový přítok HT300, 
vybrání všech úrovní odkalovačů, pročištění vsakování do/z polí, narovnání hladin. Na 
letošek plánujeme postupné stavební opravy (betonáže mezikruží, betonáž nového límce 
a osazení pozinkovaných deklů na vstupní šachtě, výměna poklopů na šachtách v areálu 
ČOV, oprava střechy, osazení domovního šoupě na přívodu PV na ČOV, oprava utrženého 
ústí potrubí odpadní vody do potoka, bílení apod. )  

- V úterý 23.4.24 ve 12:00 provedou zástupci HZS kontrolu požárních standardů obce  

- P. Hlach upozornil na zhoršující se stav prašné cesty v Lahuti 

- M. Šnorková připomněla problematiku nadměrného výskytu much v letním období. 
Vedení obce bude apelovat na včasné preventivní opatření u předsedy Zemědělského 
družstva Ločenice. 

- M. Vaclíková vybídla k účasti obce na akci Ukliďme Česko. Poukázala na odpadky ve 
strouhách kolem okresních silnic a plakáty, které občas strhne vítr z desky u rybníka. Dále 
V. Vaclík navrhl doplnění odpadkového koše k prostoru zastávky autobusu v obci ve 
směru na Římov (u rybníka). Na návrhu nebyla shoda, větší množství košů v obci není 
potřeba. Předsedající vysvětlil, že např. i vynášení odpadkového koše umístěného u 
klubovny hasičů musí zajišťovat on sám. Na dotaz P. Dychtla, zda by nemohl V. Vaclík 
jakožto předseda komise pro životní prostředí zajistit vynášení koše, nedostal kladnou 
odpověď. Tím byla diskuse k úklidu vyčerpána. 

- Příští zasedání bude 18.6.2024 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 19:44 hod. 

 

Zapsal: M. Brůžek 

Ověřovatelé: P. Dychtl, D. Zvoníčková 

  


